
宴会社交 聚焦四季

MEETINGS AND EVENTS  
WITH SOPHISTICATED FLAIR



定制化宴会场地

无论是商务社交午宴，抑或是工作会议，广州四季酒店为您

的卓越非凡保驾护航，提供定制化宴会场地。总面积约为

3,500平方米（38,000平方尺）的宴会区域分布在酒店裙楼，

其中由拥有透光玻璃天窗的休憩通廊，三个宴会厅及八个多

功能会议厅组成，宴会厅均能灵活拆分满足不同的宴会面积

需求。位于一楼、三楼、五楼的包含功能区域和贵宾室的豪

华宴会厅，为大型宴会活动提供宽敞灵活的场地。八个多功

能会议厅则是私人宴会或者小型会议的心水之选。先进现代

的影音设备与经验丰富的宴会服务团队所提供的专业个性化

服务，将尽心尽力为您打造成功卓越的宴会活动。

IMPRESSIVE EVENTS IN AN EXTRAORDINARY SETTING

From intimate business luncheons to multi-day conferences,  
Four Seasons Hotel Guangzhou offers the ideal venue for  
your successful event. Housed in a dedicated building adjoining  
the hotel tower and connected by a high-ceilinged, glass-topped 
promenade, Four Seasons’ three ballrooms and eight function  
rooms cover about 3,500 square metres (38,000 square feet)  
and offer a choice of  sizes and adaptable configurations.  
The ballrooms on the first, third and fifth floors provide  
expansive, customizable space for large-scale events, complete  
with pre-function areas and connecting VIP rooms, while  
the eight function rooms provide the perfect settings for  
private meetings or breakout sessions. All feature the latest 
technology and audiovisual equipment, topped off  with  
personalized service provided by a dedicated events team.



臻美“会”聚

酒店矗立于城市核心商区，轩敞舒适的客房中饱览城市流光溢

彩天际线景观，七家风格迥异的餐厅和酒吧为宾客提供寰宇美

馔之选。把您的会议交给我们，专业周到的宴会服务团队对每

一个细节都精益求精，务求让宾客体验到标志性的四季服务。

BEAUTIFULLY ORCHESTRATED GATHERINGS

Soaring high above the city, Four Seasons Hotel Guangzhou  
offers the perfect destination for your high-profile meeting  
or event. Welcome your guests to our collection of  spacious,  
well-appointed guest rooms and suites, offering unforgettable  
views over the city and beyond. In the lead-up to your meeting,  
our expert events team attends to every last detail while you  
and your guests enjoy the hotel’s world-class amenities and  
renowned dining outlets. After your event kicks off, let our  
team orchestrate every moment so you and your guests can  
focus fully on your meeting in total comfort. 



理想会议 难忘时刻

三个拥有高挑天花，华丽装潢，透光无瑕的宝石墙面的宴会厅

搭配前厅功能区域和贵宾室，可根据人数、规模等具体要求不

同而灵活拆分。还有八个小型多功能会议厅，能够完美配合从

私人会议到鸡尾酒会，或是大型宴会活动的布置需求。

A MEETING EXPERIENCE TO REMEMBER

Your meeting or event deserves a worthy stage. Choose from among  
our three spacious ballrooms, which all feature soaring ceilings 
and stylish interiors, including eye-catching backlit translucent wall 
coverings. Fully customizable in a range of  different configurations  
and flanked by pre-function spaces and VIP rooms, our ballrooms  
offer venues that can host you and your guests in comfort and style. 
Eight smaller function rooms complement our ballrooms, giving you  
a choice of  venues for ancillary events, from private board meetings  
to cocktail gatherings for your most important stakeholders.
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酒店宴会餐饮团队由我们屡负盛名的厨师以及调酒师精 

心准备，中式宴会菜单更是有米其林星级餐厅愉粤轩主厨 

倾力打造。以丰富的餐饮经验为宾客设计定制化宴会菜单，

尽善尽美，满足每一位食客。值得一提的是，我们甜品师 

团队擅于设计制作适合宴会主题的精美甜品，另外天赋横溢

的调酒师即席施展技艺，调制专属于每一位宾客的鸡尾酒，

增添无尽趣味。

匠心丰盛美馔

SAVOUR THE DAY

Our international catering team comprises chefs and bartenders from 
our acclaimed collection of  seven restaurants and lounges, including 
our Michelin-starred Cantonese restaurant, Yu Yue Heen. We work 
with you to craft your own tailor-made event menu, drawing from 
our team’s broad culinary expertise that spans palates and cuisines. 
To cap things off, our expert pastry chefs can craft specially themed 
desserts, and our master mixologists can concoct and pour a round 
of  personalized cocktails, bringing your event to a celebratory end.



贴心的服务团队将根据您的需求，选择适合的宽敞华丽宴 

会厅或者多功能会议厅，确保完美宴会。

轩敞场地 灵活选择

FOUR SEASONS HOTEL GUANGZHOU
        MEETING SPACE LEVEL 1 

宴会厅室 

面积  

课堂式 回字形 U 型式 剧院式 酒会式 

圆桌式 

行政会议式 
平方米  平方尺  

明珠宴会厅 

明珠宴会厅 1 

明珠宴会厅 2 

翡翠厅 

二楼 

黄玉厅 

绿宝厅 

欧宝厅 

红宝厅 

场地容纳规模

12 人/台

一楼 

CHOOSE YOUR VENUE

Envision your ideal event, and then let us help you choose the 
ideal setting and configuration from our collection of  spacious, 
contemporary ballrooms and function rooms.

一楼 
FIRST FLOOR

二楼 
SECOND FLOOR

C A PA C I T I E S

Size

Rooms m2 sq. ft. Classroom Hollow Square U-Shape Theatre Reception

Banquet  
Rounds 

12 people/table
Conference/ 
Boardroom

FIRST FLOOR

Pearl Ballroom
534 5,748 325 110 80 500 600 408 65

Pearl Ballroom 1
267 2,869 160 80 65 250 300 204 50

Pearl Ballroom 2
267 2,869 160 80 65 250 300 204 50

Jade Room
39 420 16 20 16 30 45 – 18

SECOND FLOOR

Topaz Room
76 821 35 40 30 55 80 60 20

Emerald Room
43 460 18 25 20 35 45 – 16

Opal Room
42 454 18 25 20 40 55 – 16

Ruby Room
35 377 12 12 8 25 30 – 12



宴会厅室 

面积  

课堂式 回字形 U 型式 剧院式 酒会式 

圆桌式 

12 人/台
行政会议式 

平方米  平方尺  

大宴会厅 

大宴会厅 1 

大宴会厅 2 

大宴会厅 3 

琥珀厅 

五楼 

玛瑙宴会厅 

玛瑙宴会厅 1 

玛瑙宴会厅 2 

玛瑙宴会厅 3+4

玛瑙宴会厅 3/4

蓝宝厅 

蓝宝厅 1  

蓝宝厅 2 

珊瑚厅 

三楼 
THIRD FLOOR

五楼 
FIFTH FLOOR

Size

Rooms m2 sq. ft. Classroom Hollow Square U-Shape Theatre Reception

Banquet  
Rounds 

12 people/table
Conference/ 
Boardroom

Grand Ballroom
758 8,159 430 150 105 760 860 576 85

Grand Ballroom 1
380 4,090 215 95 80 385 430 288 60

Grand Ballroom 2
189 2,034 110 60 50 190 215 144 35

Grand Ballroom 3
189 2,034 110 60 50 190 215 144 35

Amber Room
60 646 20 20 16 45 70 – 20

FIFTH FLOOR

Onyx Room
896 9,645 485 155 110 865 1,000 720 100

Onyx Room 1
297 3,197 145 70 60 285 310 240 55

Onyx Room 2
297 3,197 145 70 60 285 310 240 55

Onyx Room 3+4
297 3,197 145 70 60 285 310 120 55

Onyx Room 3/4
148 1,593 70 35 25 120 150 120 30

Sapphire Room
112 1,206 45 55 45 70 130 70 40

Sapphire Room 1
56 603 25 30 25 35 60 35 15

Sapphire Room 2
56 603 25 30 25 35 60 35 15

Coral Room
30 323 12 12 8 25 35 12 12
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立足珠江新城，抬头即可仰望高踞羊城地标西塔顶部三十层的

广州四季酒店。极具时代感的建筑与装潢设计，享誉花城的美

馔佳肴，云尚室内无边泳池以及舒适典雅的华贵居庭，酒店绝

佳的地理位置将珠江两岸旖旎景观尽收眼底。

俯瞰云端繁华

SKY-HIGH LUXURY

Look up and discover Guangzhou’s most distinctive hotel,  
high above it all. Occupying the top 30 floors of  the Guangzhou 
International Finance Centre, Four Seasons combines breathtaking 
architecture, avant-garde design, world-class dining, a cloud-level  
indoor pool and a premium collection of  guest rooms and suites,  
all featuring panoramic views of  the Pearl River Delta.
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无论是在百丈高空的佰鲜汇享用臻致星光晚宴，还是在69 
层室内无边泳池中畅泳，广州四季酒店竭力为您缔造毕生 

难忘的星级体验。

七家风格各异的餐厅及酒吧以寰球丰盛的美馔佳酿备受食客

喜爱。荣获米其林一星的粤菜食府愉粤轩，位于一百层高空

之中的西式海鲜餐厅佰鲜汇，全日供应意大利地道美食的意

珍，呈献正宗和风料理的日本餐厅云居，贯彻随取即行理

念且供应意式咖啡、面包、甜品的咖啡厅意溢都能满足对美

食的追求。除此之外，可在大堂的中庭酒吧一边欣赏徐徐落

日，一边品尝精美下午茶点或晚餐过后移步到99楼的天吧与

三五好友小酌畅聚。

除了品尝美食之外，更可在天际无边泳池畅泳，或到24小时

开放的健身中心享受畅快淋漓的运动。在99楼行政贵宾酒廊

美景伴随之下，大大提升工作效率。工作过后宠爱自己，在

屡获国内外殊荣的花水疗中心体验一场酣畅舒适的按摩或水

疗护理，放松一日忙碌带来的疲惫感，尽情放松。

缔造难忘体验

AN ARRAY OF UNFORGETTABLE EXPERIENCES

From dining in the clouds at Catch to swimming at the horizon’s  
edge in our 69th-floor indoor pool, Four Seasons Hotel Guangzhou 
offers an array of  unforgettable experiences.

Our seven restaurants and lounges constitute a vertical dining 
destination, highlighted by Yu Yue Heen, our Michelin-starred 
Cantonese restaurant where Guangzhou’s local cuisine takes centre 
stage, and Catch, our gourmet seafood restaurant on the 100th floor. 
Other offerings include authentic Italian cuisine at Caffe Mondo, 
sushi and other Japanese delicacies at Kumoi and grab-and-go concept 
cafeteria Dolcetto, offering Italian premium coffee, bakery and pastry. 
After dinner, slip away to The Atrium on the 70th floor or Tian Bar 
on the 99th floor, where dramatic settings combine with beautifully 
concocted cocktails and soaring views to create the perfect nightcap.

After a dip in our sky-high pool, work up a sweat in our 24-hour  
fitness centre, which features inspiring city views, and find balance  
and rejuvenation in our spa. Or discover a new level of  productivity  
in our 99th-floor executive lounge, featuring sweeping views and 
premium amenities. 



•  344间客房，包括42间客房，均配备落地窗， 

宽敞舒适，视野辽阔。

•  位于71层的米其林星级粤菜食府愉粤轩， 

提供特色粤菜及精致点心，另有8间贵宾厅， 

适合各种商务宴请和私人聚会。

•  72层有两家餐厅，意珍为全天候开放餐厅，供应意大利 

特色佳肴及环球美食；别树一帜的日式餐厅云居提供一 

系列和风料理。

•  两家酒吧酒廊各具特点：70层中庭酒吧以精美下午茶 

深受欢迎，99层天吧则供应多款现调鸡尾酒及丰富酒单。

•  位于100层的现代时尚海鲜西餐厅佰鲜汇， 

美景与美食交相辉映。

•  备有9间芳疗室包括三间双人贵宾室的水疗中心位于 

69层，设计匠心独运的落地窗幕让室外光线自然渗透， 

并可俯瞰珠江新城的秀丽景观。

•  24小时开放的健身中心，配有心肺功能训练设备、 

力量训练机械以及自由力量训练器械。

•  25米长水天一色游泳池配备有水下音乐播放设备， 

可远眺羊城美景，恍如浮身云上。

•  会议及宴会设施总面积约3,500平方米， 

设在主楼旁裙楼，灵活拆分可容纳过千宾客， 

适合各种商务会议或婚宴庆典活动。

•  距离广州白云国际机场约45分钟车程。此外客人可 

以选择搭乘飞机、高速列车、旅游巴士或飞航船往返香港、

深圳或澳门。

• 344 guest rooms, including 42 suites, all with unobstructed  
views through floor-to-ceiling windows 

• Michelin-starred Cantonese cuisine at Yu Yue Heen  
on the 71st floor, with eight private dining rooms, all with  
floor-to-ceiling windows

•  Authentic Italian cuisine at any time of  the day at Caffe Mondo,  
or gourmet Japanese cuisine at Kumoi, both on the 72nd floor

•  Cocktails with a view at The Atrium on the 70th floor  
or Tian Bar on the 99th floor

•  Contemporary seafood dining at Catch on the 100th floor,  
with stunning views to match the fresh menu selections

•  Spa with nine treatment rooms, including three VIP spa rooms  
for two, all featuring natural light and views from the 69th floor

•  Fitness centre with cardio and weight-training facilities

•  25-metre (82-foot) horizon-edge pool on the 69th floor

•  3,500 square metres (38,000 square feet) of  highly adaptable  
space for a range of  event and meeting types in a dedicated  
building connected to the hotel tower

•  A 45-minute drive from Guangzhou Baiyun International  
Airport; Hong Kong, Shenzhen and Macau are easily accessible  
by air, high-speed train, coach or ferry service



扫描二维码 

广州四季酒店 

中国广州天河区珠江新城珠江西路5号 

电话

与我们联系 
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fourseasons.com/zh/guangzhou

The marks “FOUR SEASONS”, “FOUR SEASONS HOTELS AND RESORTS”, any combination  
thereof and the Tree Design are registered trademarks of Four Seasons Hotels Limited in Canada and 
U.S.A. and of Four Seasons Hotels (Barbados) Ltd. elsewhere.

Four Seasons Hotel Guangzhou 

5 Zhujiang West Road, Pearl River New City 
Tianhe District, Guangzhou 510623, China 

Tel. (86) 20 8883-3888

CONNECT WITH US:
fourseasons.com/guangzhou

SCAN OUR WECHAT  
QR CODE

http://fourseasons.com/guangzhou
https://www.facebook.com/FourSeasonsHotelGuangzhou/
https://twitter.com/fsguangzhou
https://www.instagram.com/fsguangzhou/
https://www.pinterest.ca/fsguangzhou/
https://www.youtube.com/c/FourSeasonsHotelsandResorts
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